
حســین رئیســی در نشســت با مدیرکل تامین 
اجتماعی هرمزگان، ضمن ابراز قدردانی از تلاش ها و 
پیگیری های مجموعه اداره کل تامین اجتماعی استان 
هرمزگان، اظهار کرد: تامین اجتماعی یکی از ضروریات 
زندگی امروزی است که  در همه ساختارهای حکومتی 
از اهمیت و جایــگاه خاصی برخوردار بوده و موجب 

امنیت خاطر مردم است.
وی افــزود: خدمت گیرندگان ســازمان تامین 
اجتماعی قشــر زحمت کش و مولد جامعه هستند و 
تامین امنیت خاطر و پشــتیبانی بیمه ای از این گروه  از 

جمله کارکردهای سازمان تامین اجتماعی است.
رئیســی تصریح کرد: علی رغم وجود سازمان ها 
و موسســات بیمه ای مختلف در کشــور ولی بازهم 
شاهد آن هستیم که عده ی قابل توجهی از افراد جامعه 
تحت پوشش هیچ بیمه ای نیستند و ضروری است در 

خصوص این افراد تدبیری اندیشیده شود.
رئیــس مجمع نمایندگان هرمــزگان در مجلس 
شورای اسلامی اقدام سازمان تامین اجتماعی در اجرای 
طرح پوشــش فراگیر بیمه خانواده ایرانــی را اقدامی 
ارزشــمند برشمرد و گفت: امیدواریم با آغاز این طرح 
سازمان تامین اجتماعی بیش از پیش به اهداف و رسالت 

خود دست یابد.
مدیرکل تامین اجتماعی هرمزگان در این نشست 
به تشریح عملکرد مجموعه تامین اجتماعی استان طی 
یکســال اخیر پرداخت و اظهار کرد: این سازمان بزرگ 

بیمه گر اجتماعی با ۳۵ واحد اجرایی و ۴۳۰ نفر پرسنل، 
در حال خدمات رســانی به اقشار مختلف مردم استان 

هرمزگان با ارائه ۱۸ نوع خدمت متنوع بیمه ای است.
عباس اکبری افزود: این واحدها در قالب ۱۷ شعبه 
اصلی ۱۳ شــعبه اقماری و ۵ کارگزاری رسمی در حال 
ارائه خدمت به بیمه شدگان، مستمری بگیران، کارفرمایان 
در سطح استان هستندو به زودی دو کارگزاری رسمی 
دیگر نیز در استان راه اندازی و به جمع واحدهای ارائه 

دهنده خدمت افزوده خواهند شد.
وی به ارائه تازه ترین آمار مربوط به بیمه شدگان و 
مستمری بگیران پرداخت و خاطرنشان کرد: ۸۸۷ هزار 
و ۳۷۰ نفر بیمه شده اصلی و تبعی در استان وجود دارد 
که ۱.۵ درصد نســبت به مدت مشابه سال گذشته رشد 

داشته است.
اکبری تعداد بیمه شدگان اصلی را حدود  ۳۳۰ هزار 
نفر اعلام کرد و گفت: ۸۴ درصد از این جمعیت معادل 
۲۷۶ هزار نفر شاغلین مرد و ۱۶ درصد)حدود ۵۴ هزار 

نفر( شاغلین زن است.
به گفته مدیرکل تامین اجتماعی استان هرمزگان، 
تاکنون ۶۷ هزار و ۶۱۸ نفر مستمری بگیر اصلی و تبعی 
از خدمات این سازمان بیمه گر بهره مند شده اند که ۵۷ 

هزار و ۲۴ نفر مستمری بگیر اصلی هستند.
اکبری خاطرنشان کرد: در حال حاضر، ۹۸۳ هزار 
و ۹۰۰ نفر تحت پوشش تامین اجتماعی قرار دارند که 

۵۵درصد از جمعیت کل استان را در بر می گیرد.

وی تعداد کارگاه های فعال تحت پوشــش تامین 
اجتماعی را حــدود ۳۰ هزار واحد اعلام کرد و گفت: 
۷۲ درصــد از این تعداد، کارگاه های دارای یک تا ۵ نفر 
بیمه شــده را تشکیل می دهند و ۳ درصد) معادل ۹۷۲ 
واحد( شــامل کارگاه های بزرگ با بیش از ۵۰ نفر بیمه 

شده هستند.
مدیرکل تامین اجتماعی استان هرمزگان از جمله 
مهم ترین شــاخص های ســنجش تعادل بین منابع و 
مصارف ســازمان های بیمه گر را "نسبت بیمه شدگان 
اصلی به مســتمری بگیران" دانست و عنوان کرد: روند 
این نسبت در سازمان تامین اجتماعی طی سال های اخیر 
رو به کاهش است. این نسبت در حال حاضر در استان 
هرمزگان برابر ۸.۳ است، به عبارت دیگر، ۸ نفر بیمه شده 

پشتیبان یک پرونده مستمری هستند.
وی افزود: طی ۷ ماهه اول ســالجاری یک هزار  و 
۳۶۳  میلیارد تومان بابت تعهدات بلند مدت )مستمری 
بازنشستگی، از کارافتادگی و بازماندگان( پرداخت شده 
که نســبت به دوره مشابه ســال قبل به واسطه افزایش 
سالانه و متناسب سازی بیش از ۷۰ درصد افزایش نشان 
می دهــد. به عبارتی بجز هزینه های بخش درمان  طی 
۷ ماهه اول سالجاری بطور متوسط ماهانه  ۲۰۰میلیارد 
تومــان و روزانه ۶ میلیارد تومان تعهدات کوتاه مدت و 
بلند مدت به جمعیت تحت پوشــش سازمان در استان 
پرداخت شــده است. همچنین در حال حاضر دو هزار 
و ۶۶۵ نفر بعنوان مقرری بگیران بیکاری تحت پوشش 

بوده و ماهانه مقرری بیکاری دریافت می کنند.
 اکبری اقدام های شاخص اداره کل تامین اجتماعی 
استان طی یکسال اخیر را شامل اجرای متناسب سازی 
حقوق مستمری بگیران طی دو مرحله، حذف فرآیند درج 
و تمدید تاریخ اعتبار دفترچه های درمان با بهره گیری از 
بستر اینترنتی، توقف صدور دفترچه، توسعه ظرفیت های 
خدمات غیرحضوری سازمان همزمان با شیوع ویروس 

کرونا نام برد.
وی مهم ترین برنامه های این اداره کل در ســال 
۱۴۰۰ را تعمیم و گســترش پوشش بیمه ای با اجرای 
طــرح بیمه فراگیر خانواده ایرانی همزمان با توســعه 
ظرفیت های خدمات غیرحضوری در جهت افزایش 
ســرعت پاســخگویی و ارتقاء رضایتمندی شرکای 

اجتماعی اعلام کرد.
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  اقتصاد کیش - عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: کمترین توقع همه 
از شورا گذاشتن وقت و توان خود برای عمران و آبادی و رفع مشکلات فراوان شهر 
است و نه وارد شدن به بازی های سیاسی و تامین امیال برخی سیاسیون پشت پرده و 
باید آگاه باشیم در دوره جدید مردم دیگر تحمل سیاسی کاری و باند بازی در شورا و 

مدیریت شهری را ندارند. 
عیسی عباسی در نوزدهمین نشست علنی شورای اسلامی شهر بندرعباس، افزود: 
اعضای  شورای اسلامی شهر بندرعباس و نمایندگان پرتلاش رسانه های حاضر در 
جلسات علنی به خاطر دارند که بنده در نخستین نطق خود موضوع مهم حفظ وحدت، 
انســجام و همدلی بین اعضای شــورا که با رای بالا و قاطع در انتخاب رئیس شورا و 
شهردار محقق شد را لازمه موفقیت شورای ششم عنوان داشتم و دوری از چند دستگی 

و تاثیرپذیری از برخی جریانات منفعت طلب خارج از شورا را گوشزد کردم.
وی اظهار کرد: متاســفانه اکنون شاهد هستیم که برخی از همکاران عزیزی که 
احترام بالایی برای آنها قائل هستم، بر خلاف این تذکرات و نصایح ، راه متفاوتی را در 
پیش گرفته و در خصوص برخ مسائل مهمی که نیازمند همفکری و توافق نظر میان 

همه اعضا است، در بیرون از شورا تصمیم گیری و نسخه پیچی می کنند.
عباسی ادامه داد: بر اساس تعهدی که به واسطه آرای داده شده در پای صندوق 
انتخابات بر عهده همگی ما با عنوان ســنگین شــورای انقلابی نهاده شده است، باید 
بپذیریم که در این شرایط سخت معیشتی، کمترین توقع همه از شوراگذاشتن وقت و 
توان خود برای عمران و آبادی و رفع مشــکلات فراوان شهر است و نه وارد شدن به 
بازی های سیاسی و تامین امیال برخی سیاسیون پشت پرده و باید آگاه باشیم در دوره 
جدید مردم دیگر تحمل سیاسی کاری و باند بازی در شورا و مدیریت شهری را ندارند.

وی اضافــه کرد: در خصوص انتصابات در شــهرداری، بر اســاس وظایف و 
اختیارات شوراهای شهر طبق ماده ۹۵ قانون شورا ) مصوب ۱۳۷۵و اصلاحی مصوب 
۱۳۹۶( شوراهای اسلامی یا هر یک از اعضای آن حق دخالت در نصب و عزل کارکنان 
شهرداری ها و یا شرکت ها و موسسات وابسته به آنها را ندارند، لذا ضمن تاکید مجدد 
بر احترام به قانون، متاسفانه شایعاتی به گوش می رسد که برخی همکاران محور برخی 
ســوال از شــهردار را عزل و نصب ها قرار داده اند. سوال از شهردار حق اعضاست اما 
قانون حد و حدود نظارت اعضای شــورا را مشــخص کرده، اگر قرار باشد خودمان 
را فرای قانون بدانیم سرآغازی خواهد بود بر مشکلات و مفاسدی که ناشی از عدم 

تمکین به قانون است.  
این عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس بیان کرد: در دوره قبلی مدیریت شهری 
بندرعباس همان طور که همه شــاهد بودیم حجم وسیعی از تخلف و سوء استفاده 
در حوزه های مختلف توســط برخی افراد و مدیران صاحب نفوذ و مورد حمایت 
جریانی خاص انجام شد، مطمئنا بیشترین سود و منفعت از ایجاد اختلافات بین شورا 
و شهرداری و درگیر شدن ما به مسائل حاشیه ای و غیر ضرور که باعث ایجاد حاشیه 
امن و آرامش خیال برای این افراد در مقابل دغدغه پرداختن به پرونده های تخلف و 
رسیدگی به آنها می شود را همین گروهی خواهند برد که این روزها به شدت مشغول 
سناریو پردازی برای تصاحب دوباره شهرداری هستند که ان شالله اعضای شورای شهر 

با هوشیاری همیشگی خود مقابل این زیاده خواهی ها خواهند ایستاد.
عباسی عنوان کرد: در خصوص تغییر مدیران شهرداری همه اعضای شورا شاهد 
بودند که بنده اولین منتقد برخی انتصابات بودم و هنوز به دلایلی که نیاز به بیان آنها 
نیست، همان موضع قبلی را داشته و توقع تغییر رویه و رسیدگی به آنها توسط شهردار 
را متذکر می شوم اما نباید این مسئله باعث سرگرم شدن اعضای شورا به موضوعات 
غیر ضرو  و اتلاف زمان خدمت رسانی به مردم شود و از آن مهم تر هر گز خودم را 
بالاتر از قانون ندانسته و با تمکین از قانون اختیار عزل و نصب ها را به شهردار واگذار 
کرده و فراتر از نصیحت و انتقاد که توصیه دینی و سنت ائمه معصومین است پا فراتر 

نگذاشته ام.
وی با اشاره به اینکه در شورای ششم بر اساس عهد و پیمانی که با مردم بستیم با 
هیچ کسی تعارف و رودرواسی نداریم و اگر یک لحظه احساس شود هر گونه تصمیم 
جدیدی باعث بهتر شدن انجام وظایف و ایجاد شتاب در توسعه و عمران شهر و بهبود 
فعالیت ها در شــهرداری شــود ، لحظه ای درنگ و تعلل نخواهم کرد، عنوان کرد: با 
احترامی که برای رای اعتماد و تصمیم خود در خصوص انتخاب مهندس نوبانی قائل 
هستم، اعتقاد بنده و تعدادی از همکاران بر این است که برای قضاوت عملکرد شهردار 
و سنجش عمل به وعده ها و تعهداتی که پیش از انتخاب به اعضا دادند، هنوز بسیار زود 
است و باید در فرصتی حداقل یکساله با جمع بندی فعالیت های اجرایی و مدیریتی، 
استفاده از نقد و بررسی های کارشناسان خبره  و سنجش میزان رضایت مردم، در مورد 
ادامه همکاری و یا عدم همکاری تصمیم منطقی و مدبرانه ای گرفته شود تا ان شالله 

دود تغییرات زودهنگام و خدای نکرده سیاسی به چشم مردم عزیز بندرعباس نرود.

طرح پوشش فراگیر بیمه خانواده ایرانی اقدامی 
ارزشمند است

  اقتصاد کیش - رئیس مجمع نمایندگان استان هرمزگان در دیدار با مدیرکل تامین اجتماعی هرمزگان، بر ضرورت گسترش پوشش بیمه ای در استان 
هرمزگان تاکید کرد.

مردم تحمل سیاسی کاری و باند بازی 
را ندارند

عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس:

  اقتصاد کیش - سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
هرمزگان از پیگیری راه اندازی حمل و نقل هوایی کالا در استان، با هدف تسهیل 

و توسعه صادرات محصولات تولیدی هرمزگان خبر داد.
علی فیروزی در نشست کارگروه توسعه صادرات غیرنفتی استان هرمزگان 
اظهار داشت: سیاستگذاری مناسب برای توسعه صادرات در هرمزگان، نیازمند 
داشتن اطلاعات دقیق از صادرات محصولات تولیدی استان است و از همین رو 
ثبت دقیق اطلاعات محصولات صادراتی هرمزگان، بسیار مورد تاکید می باشد.

وی ادامه داد: همه دســتگاه های مســوول در ایــن زمینه باید میزان دقیق 
صادرات و مقاصد صادراتی کالاهای تولیدی که مبدا آنها استان هرمزگان است 
را ثبت و ارائه کنند تا سیاستگذاری مناسب در زمینه توسعه صادرات در هرمزگان 

انجام شود.
فیروزی با تاکید بر تسهیل شرایط برای توسعه صادرات غیرنفتی هرمزگان، 
ابراز داشت: رشد صادرات کالا در استان با اتخاذ راهکارهای مناسب در راستای 
شتاب بخشی به روند صادرات و رفع موانع کار صادرکنندگان امری بسیار مهم 
بوده و دستگاه های اجرایی باید همچنان باتوجه به اهمیت صادرات، شرایط را 

برای فعالیت آن ها تسهیل کنند.
هدفگذاری صــادرات کالای غیرنفتی ســالجاری بخش های مختلف 
اقتصــادی هرمزگان ۲ میلیارد و ۷۰ میلیون دلار بوده که در هفت ماهه امســال 
ارزش دلاری این کالاها در همسنجی با پارسال ۳۲۹ درصد افزایش داشته است.

حمل ونقل هوایی کالا در هرمزگان 
راه اندازی می شود

فرماندار جدید شهرستان بوموسی 
معرفی شد

  اقتصاد کیش -  ادریس قریشی کولغانی طی مراسمی با حضور معاون 
سیاسی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری هرمزگان به عنوان سرپرست جدید 
شهرستان بوموسی معرفی و از تلاش های رضا پوربابایی فرماندار سابق این 

شهرستان تقدیر شد.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان  در این مراسم که با حضور 
جمعی از مسوولان برگزار شد، با تسلیت ایام شهادت حضرت فاطمه الزهرا )س( 
با اشاره به تغییر فرمانداران و مدیران، گفت: تغییرات امری طبیعی و با هدف گردش 

نخبگان و بهره گیری از ایده های جدید در امر مدیریت و توسعه است.
علی رئوفی با بیان اینکه جوانگرایی در انتصاب ها از رویکردهای مهم دولت 
سیزدهم است، افزود: شهرستان بوموسی به واسطه موقعیت استراتژیک و حساس 
در خلیج فارس به همراه جزیره های تنب بزرگ و کوچک، برای کشور از اهمیت 

راهبردی برخوردار است.
وی تاکید کرد: سرپرســت جدید فرمانداری شهرستان بوموسی به واسطه 
موقعیت حساس این شهرستان با هماهنگی کامل با اعضای شورای تامین، امور 

شهرستان را به پیش ببرد.
رئوفی گفت: از نظر دین مبین اسلام، مدیران به ویژه فرمانداران باید سعه صدر 
داشته باشند تا بتوانند به خوبی امور را به پیش ببرند و مردمداری و تعامل، ویژگی 

دیگری است که فرمانداران باید سرلوحه کار خود قرار دهند.

رئیس مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس:

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری  هرمزگان :

منوچهر مهنی نسب" سکاندار هیات 
شنا، شیرجه و واترپلو هرمزگان شد

  اقتصاد کیش -  رییس هیات شــنا، شــیرجه و واترپلو هرمزگان با برگزاری 
مجمع انتخابات و با حضور محسن رضوانی رییس فدراسیون و اعضای مجمع در 

استان انتخاب شد. 
 پس از رای گیری "منوچهر مهنی نســب " با ۲۳ رای موافق برای مدت چهار 

سال مسئولیت هیات شنا، شیرجه و واترپلوی هرمزگان را برعهده گرفت.
در این مجمع منوچهر مهنی نسب  به معرفی و ارائه برنامه های خود اقدام کردو 
در پایان شــمارش آرا، از ۲۵ رای ماخوذه، با ۲۳ رای منوچهر مهنی نســب به عنوان 

رییس هیات شنا، شیرجه و واترپلو استان هرمزگان انتخاب شد.
اعضای مجمع متشکل از رییس فدراسیون، امیاری مدیرکل ورزش و جوانان 
اســتان، معاون ورزشی  اداره کل، روســای هیات های ورزش دانشجویی، دانش 
آموزی، کارگری، بســیج ورزشــکاران، نماینده باشگاه ها، نماینده مربیان، نماینده 

داوران، نماینده ورزشکاران، نماینده بانوان، نامزد ریاست هیات بودند.

شهردار به شعارهایش پایبند باشد

  اقتصاد کیش -  نائب رئیس شــورای اسلامی 
شــهر بندرعباس گفت: طرح ســوال از شهردار حق 
طبیعی و قانونی اعضای شورای اسلامی شهر است و 
اعضای شورا می توانند حتی چندین بار در سال طرح 
ســوال از شهردار را داشته باشند و شهردار هم باید به 
شعارهایی که داده است عمل کند و کمیته انتصابات را 

هم  که قولش را داده بود تشکیل دهد. 
اسماعیل بواشــه در نوزدهمین جلسه شورای 
اسلامی شهر بندرعباس اظهار کرد: تمام جلسات شورا 
طبق قانون و رعایت مفاد قانونی در آنها انجام شده است 
و جلســات طبق ضرورت ها بر اساس تصمیم هیأت 

رئیسه شورا برگزار شده است.
وی افزود: خانم جراره که ریاســت شــورا را به 
عهده دارد و در دو دوره گذشته عضو این شورا بوده و 

یک دوره ریاست نیز در کارنامه دارد ثقل وحدت بین 
اعضای شورای ششم است و زحمات زیادی کشیدند 

تا شورا به سمت شفاف سازی حرکت کنند. 
نائب رئیس شــورای اسلامی شهر بندرعباس 
گفت: امیدواریم شهردار محترم به شعارشان عمل کنند، 
تفاوت شورای ششم با شورای پنجم هم این است که 
ما شورای شهرداری نباشیم و شورای شهر باشیم و این 
طرح ســوال هم نشان از این دارد که ما پایبند به نظام 
هســتیم و خط قرمز ما مقام معظم رهبری است و از 
هیچ کوششی برای بهتر شدن شرایط شهرداری دست 

بر نخواهیم داشت.
وی تاکید کرد: نکته ای در رابطه با جلســه فوق 
العاده ای که انجام شد باید بگویم، با توجه به تصادفاتی 
که در هفته های قبل اتفاق افتاد و ضرورت و اهمیتی 

که داشت ما در بیستم آذرماه جلسه ای را در کمیسیون 
عمران و حمل و نقل تشکیل دادیم؛ در هفته قبل ۶ نفر 
از شهروندان را از دست دادیم و این موضوع ضرورت 
برگزاری جلســه را داشــت که روز بیست و یکم در 

صحن علنی شورا برگزار شد.
این عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس عنوان 
کرد: اگر ما بحث قانون و قانونمندی را مطرح می کنیم باید 
خودمان هم رعایت کنیم و در کمیسیون های تخصصی 
شــورا حضور پیدا کنیم و در جهت تخصصی کردن 
مصوبات شورا بتوانیم عمل کنیم، الان سراغ دارم یکی 
از همکاران در حدود ۹ جلسه کمیسیون بودجه شرکت 
نکرده است و جای تاسف دارد چرا که اگر بنا بر قانونمندی 
است باید اول خودمان رعایت کنیم و بعد تذکر به سایرین 
بدهیم.بواشه خاطرنشان کرد: طرح سوال از شهردار حق 
طبیعی و قانونی اعضای شورای اسلامی شهر است و 
اعضای شورا می توانند حتی چندین بار در سال طرح 
ســوال از شهردار را داشته باشند و شهردار هم باید به 
شعارهایی که داده است عمل کند و کمیته انتصابات را 

هم  که قولش را داده بود تشکیل دهد.
وی خاطرنشان کرد: انتصابات حق قانونی شهردار 
است اما ما هم ناظر هستیم و همانطور که شهردار بیان 
کردنــد که باید کارگروه تخصصــی برای انتصابات 
تشکیل شود انتظار داریم این اتفاق بیافتد و همه پرسنل 
شانس ظهور و بروز در عرصه مدیریتی داشته باشند تا 
بهترین و توانمند ترین گزینه برای مدیریت مناطق و 

سازمانها انتخاب شود.

نائب رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس:

ایستگاه های جزر و مدسنجی در 
بنادر هرمزگان راه اندازی شد

  اقتصاد کیش - مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان گفت: چهار ایستگاه 
جزر و مدسنجی در بنادر شهید رجایی، بندر لنگه، کیش و شهید ذاکری قشم شد.
علی رضا محمدی کرجی ران اعلام کرد: راه اندازی و بروزرسانی این چهار 
ایستگاه جزر و مدسنجی با هدف پایش نوسانات تراز سطح آب و امکان تحلیل 
داده هــای جزر و مدســنجی و بهرگیــری از  آن در عملیات دریایی و بندری و 

همچنین استفاده در مطالعات دریایی صورت گرفته است.
وی با بیان اینکه داشتن اطلاعات تغییرات تراز دریا لازمه پیش بینی دقیق 
تر جزر و مد بوده  و این امر در پهلو دهی کشتی ها در بنادر و ساخت موج شکن 
ها و سایر سازه های دریایی نقش بسزایی ایفا می کند، بیان داشت: ایستگاه های 
مذکور دارای یک سنجنده مکانیکی  و یک سنجنده راداری است که وظیفه آن 
خواندن اطلاعات سطح آب در هر ۱۰ دقیقه یکبار بوده و اطلاعات دریافت شده 

از طریق یک دستگاه داده نگار ذخیره و جمع آوری می شود.
مدیرمنطقه ویژه اقتصادی مجتمع بندری شــهید رجایی از دیگر مزایای 
برخورداری از اطلاعات جزر و مدسنجی به استفاده داده ها  در تمامی فعالیت های 
مرتبط با محیط دریا، همانند هیدروگرافی و محاسبات سطوح جزر و مدی برای 
اســتفاده در امور مهندسی ســواحل و ایمنی دریانوردی و تعیین چارت دیتوم 
منطقه)جانمایی نقاط کنترل ارتفاعی ایستگاه های پایش تراز سطح دریا( به طور 
مســتقیم اشاره کرد و افزود: خروجی اطلاعات ایستگاه ها به صورت فایل های 
اکســل شامل تاریخ، ســاعت و میزان سطح آب، استخراج و محاسبات لازم بر 

روی آن صورت انجام می گیرد.
محمدی کرجی ران از دیگر اقدامات انجام شــده برای ترازیابی و تصحیح 
دقیق اطلاعات جزرومدی به احداث ســازه های مربوط به ۳۲ عدد بنچ مارک 

ماندگار در اطراف ایستگاه های مذکور اشاره کرد.
بــه گفتــه وی، درحال حاضر برای رصد وضعیت ایســتگاه های جزر و 
مدســنجی، بازدیدهای دوره ای دوماهه، شش ماهه و یکساله درنظر گرفته شده 
که توسط کارشناسان متخصص شاغل در اداره مهندسی سواحل این اداره کل 

انجام می شود.


